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P Ö Y T Ä K I R J A

TOIMIALAVERKOT (TOVE) -HANKKEEN JOHTORYHMÄN 7. KOKOUS

Aika perjantai 12.9.1997 klo 14 - 16.15

Paikka Teknillinen korkeakoulu, neuvotteluhuone H5

Osallistujat Arto Juhola Helsingin Puhelin Oy
Oiva Karppinen Nixu Oy
Erkki Toivanen Telecom Finland Oy
Jorma Harle Telivo Oy
Erkki Hietanen TEKES
Juha Zidbeck VTT
Tapio Takala TKK puheenjohtaja
Olli Martikainen TKK osan aikaa
Vesa-Matti Puro TKK
Petteri Koponen TKK
Juhana Räsänen TKK
Jouni Karvo TKK
Jyrki Oraskari TKK
Risto Ranta-aho TKK
Sirpa Penttinen TKK sihteeri

1.  Kokouksen avaus

Tapio Takala avasi kokouksen.

2.  Edellisen kokouksen pöytäkirja

Edellisen kokouksen pöytäkirja hyväksyttiin.

3.  Projektin tilannekatsaus

Jyrki Oraskari ja Risto Ranta-aho esittelivät projektin sovellusosan
tavoitteita tällä hetkellä, liite 1. Tutkijoiden vaihtumisen vuoksi aiemmat
suunnitelmat jäävät osittain toteutumatta. Sovelluspuoli etsii uusia
yhteistyökumppaneita myös tekstiilialan ulkopuolelta.
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Jouni Karvo esitteli tutkimustaan, josta enemmän liitteessä 2.

Vesa-Matti Puro esitteli projektin tietoliikennealustaosan aikataulu- ja
henkilöstötilanteen.  Tutkijoita on vaihtunut myös alustapuolella. Aiemmin
esitetyt suunnitelmat ovat kuitenkin toteutuneet lähes arvioidussa ajassa
ja uusiakin osatehtäviä on pystytty lisäämään suunnitelmaan. Vain
verkonhallintarajapinta jäänee tekemättä tämän vuoden puolella.  Ks. liite
3.

4.  Teknisen ryhmän uudelleenkäynnistäminen

Tietoliikennealustan tekninen ryhmä siirtyy toimimaan sähköpostitse.
Ryhmään ilmoittautuminen ja siitä eroaminen tapahtuu lähettämällä viesti
osoitteella vmp@oes.kareltek.fi. Ryhmän sähköpostiosoite on tove-
tekninen@oes.kareltek.fi.

Ryhmä toimii projektin tutkijoiden ja yritysosapuolten välisenä teknisten
asioiden keskustelutilana. Ryhmä saa kuukausittaiset yhteenvedot
saavutetuista tuloksista ja yritysyhteistyöstä (ks. kohta 5).

5.  Yritysyhteistyö

Projektipäällikkö Vesa-Matti Puro ehdotti, että TOVEn tutkijat voivat
osallistua yrityspartnereiden kanssa projektin tavoitteita edistävään
toimintaan. Ehdotus pelisäännöiksi on liitteen 3 viimeisellä sivulla.
Johtoryhmä hyväksyi yritysyhteistyöajatuksen ja sen pelisäännöt.

Yritysten taholta esitettiin toivomus, että yritysyhteistyössä esille tulleet
parannusehdotukset raportoidaan teknisen ryhmän kautta kaikille
yrityksille. Se lisättiin teknisen ryhmän tavoitteisiin.

6.  Sopimustilanne

Reima-Tutta Oy on esittänyt toivomuksenaan jäädä tänä vuonna pois
johtoryhmätyöskentelystä ja maksaa osuutenaan  vain 20 kmk sekä
harkita uudelleen projektiin osallistumistaan ensi vuonna. Johtoryhmä
hyväksyi järjestelyn.

7.  Rahatilanne

Projektin kulut tammi-elokuussa 1997 on esitetty liitteessä 4.
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Liitteessä on esitetty myös rahoitustilanne 12.9.1997 voimassa olevien
sopimusten mukaisesti.

Ehdotettiin ja hyväksyttiin että Reima-Tutan pienenevä rahoitusosuus
vaikuttaa kustannusarviossa sovelluspuolen palkkabudjettiin.

Kustannuksia kertynee vuoden loppuun mennessä suunniteltua
vähemmän. Vuodenvaihteessa harkitaan tarpeen vaatiessa
rahoituskauden jatkamista 1998 maaliskuun loppuun asti.

Keskusteltiin resurssien jaosta alustan ja sovelluspuolen kesken jos
sovelluspuolen rahoitus pienenee ensi vuonna.  Halutaan  taata
alustapuolelle tätä vuotta vastaava määrä henkilötyökuukausia
(hyväksyttiin vuodelle 1997 44,5 htkk).

Jos sovelluspuolen yrityspohja laajenee, raha tulisi sovelluspuolen
käyttöön. Vastaavasti, jos FSR:n seuraavan sukupoven kehitysprojekti
tuo uusia ohjelmistojen käyttäjiä TOVEn osallistumismaksulla mukaan,
tulisi lisärahoitus alustapuolen kehitykseen.

8.  Muut asiat Olli Martikainen ja Petteri Koponen esittelivät CALYPSO-hanketta,
projektisuunnitelma liitteenä 5.

9.  Seuraava kokous

Johtoryhmän seuraava kokous päätettiin pitää Toven päivänä perjantaina
12.12.1997 klo 14 alkaen. Projektin tulosten esittely alkaa jo klo 12.
Esittelyssä on mahdollisuus käydä myös johtoryhmän kokouksen jälkeen.

LIITTEET Liite 1:  Sovelluspuolen tavoitteet
Liite 2:  Blocking of dynamic multicast connections in a single link
Liite 3:  Alustan projektitilanne, tekninen ryhmä, yritysyhteistyö
Liite 4:  Kustannus- ja rahoitustilanne
Liite 5:  CALYPSO projektisuunnitelma

JAKELU Yritysten yhdyshenkilöt
TEKES, Erkki Hietanen
VTT, Juha Zidbeck
TKK, projektin johto ja projektipäälliköt


